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Vragen van het lid Dercksen (PVV) op 29 oktober 2015 medegedeeld aan de 
Minister van Economische Zaken inzake efficiencyverliezen bij conventionele 
centrales . 

Vraag 1
Voor het eerst heeft binnen de Europese Unie een overheidsinstantie 
(Sustainable Energy Authority of Ireland) schoorvoetend toegegeven dat 
grootschalige toevoeging van windenergie op het elektriciteitsnetwerk 
gepaard gaat met efficiencyverliezen bij de conventionele centrales. Iets dat 
onafhankelijke wetenschappers al eerder berekenden. U heeft altijd volgehou-
den dat uw modellen beter zijn dan de (te verwachten) feiten. De leden van 
de PVV-fractie hebben dan ook de navolgende vragen. Kent u het rapport van 
de Sustainable Eriergy Authority of Ireland, waarin men toegeeft dat er grote 
efficiencyverliezen zijn bij de toevoeging van windenergie op het netwerk?1 

Vraag 2
In het debat over de Wet windenergie op zee hebben de PVV fractieleden u 
nadrukkelijk gevraagd te gaan monitoren hoe groot de efficiencyverliezen in 
Nederland zullen zijn2,waar, in tegenstelling tot in Ierland, geen hydro-opslag 
voor de geproduceerde energie is. U heeft dat niet toegezegd. Bent u nu 
bereid, nu ook de autoriteiten het efficiencyverlies bevestigen, alsnog deze 
verliezen bij conventionele centrales te monitoren teneinde vast te stellen in 
hoeverre er nu daadwerkelijk sprake is van verminderde uitstoot?

1 http://www.nrc.nl/handeIsbIad/2015/10/7/
windmolens-sparen-geen-brandstof-stop-bouw-ervan-1542731; http://www.clepair.net/
Udo20150831-e.html.

2 Handelingen 1 2014/15, nr. 35, item 6, p. 11–12.
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